
1 
 

PROTOKÓŁ NR XXII/2013 

 z XXII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 30 stycznia 2013 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

 – 12
30 

                  

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Tadeusz Ignasiak   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

3. Radosław Kolbert   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

5. Józef  Krzeszowski  - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Stanisław Parzyjagła  - Członek Komisji RLiOŚ 

10. Tomasz Pietrzak   - Członek  Komisji OZKiS 

11.  Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

12.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

13.  Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

14.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji Rewizyjnej 

15.  Sylwia Wrzała   - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Magdalena Tronina  - Inspektor UG 

5. Lidia Przywojska   - Kierownik GOPS w Wierzchlesie 

6. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

7. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

8. Jarosław Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

11.Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

12. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

13. Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B  
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14. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

15. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

16. Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

17. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

18.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

19.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 2013 - 2021, 

b) uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na 2013 rok, 

c) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wierzchlas, 

d)  uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi położonymi na obszarze Gminy Wierzchlas, 

e) określenia terminu, częstotliwości trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

f) sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej wielkości, 

h) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie XXII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał, zaproszonych gości 

Panie radne i Panów radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów, oraz pracowników 

Urzędu Gminy,  Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. Stwierdził, że na 
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sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym, może 

obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 

 
 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad w zawiadomieniach w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego 

porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk do porządku obrad tj. 

w Punkcie 5 należy wprowadzić  dodatkowy podpunkt w związku ze złożoną 

w dniu 23 stycznia 2013 roku rezygnacją z pełnienia funkcji sołtysa wsi Kamion 

należy zarządzić przeprowadzenie w tym sołectwie ponownych wyborów. 

W związku z tym do porządku obrad należy wprowadzić projekt uchwały 

dotyczący zarządzenia przeprowadzenia ponownych wyborów na sołtysa wsi 

Kamion jak również wybór rady sołeckiej.  

Nie było więcej uwag do przedstawionego porządku obrad w związku z tym 

Przewodniczący poddał  projekt porządku pod głosowanie i przyjęty został 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wyłożony protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15  radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 27 grudnia 2012 r. do dnia 30 stycznia 2013r. i została przyjęta 

jednogłośnie. Załącznik stanowi nr 2 do protokołu. 
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Radna Sylwia Wrzała  - w imieniu Stowarzyszenia Wierzchlesiaki 

w Wierzchlesie serdecznie dziękujemy Panu Wójtowi za przygotowanie lokalu 

na potrzeby naszego stowarzyszenia.  

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

           a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 2013 - 2021, 

Wprowadzenia do tematu dokonała Teresa Nowak Skarbnik Gminy  

poinformowała, że projekt uchwały omawiany był szczegółowo na 

posiedzeniach Komisji  i nie było uwag.  Pani Skarbnik zwróciła się do radnych 

o zgłaszanie ewentualnych uwag.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk mając na względzie fakt, że 

radnym wcześniej została odczytana Uchwała Nr IV/280/2012 z dnia 7 grudnia 

2012 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas 

zwrócił się z prośbą o składanie wniosków i uwag do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Nie było pytań ani uwag do tematu w związku z tym poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr XXII/132/2013 w/w sprawie, 

następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta większością 

głosów. „za” było 8 radnych, 7 radnych „wstrzymało” się od głosu, głosów 

przeciwnych nie było.  W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

b) uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na 2013 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Teresa Nowak Skarbnik Gminy 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Wierzchlas na 2013 r. był bardzo szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

poszczególnych Komisji i  nie było uwag, jeśli w tym momencie pojawiły się 

jakieś pytania bądź uwagi to proszę o ich przedstawienie.  

 

Radni dyskutowali nad projektem budżetu. 

 

Radny Stanisław Parzyjagłą, mam pytanie co się stało z wnioskiem 

z poprzedniej sesji, który nie jest uwidoczniony w projekcie budżetu naszej 

gminy.   

Radny Marcin Kowalczyk zgłaszam wniosek o odrzucenie wniosku radnego 

Parzyjagły z poprzedniej sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk skoro został zgłoszony 

wniosek to poddaję go pod głosowanie. 

Radna Sylwia Wrzała – proszę o wykładnie prawną czy jest to realne bo 

przecież jak można głosować  nad odrzuceniem wniosku, który w ogóle nie był 

realizowany przez nasz urząd. Na temat wniosku zgłoszonego na poprzedniej 

sesji nie było żadnych rozmów na komisjach więc to jest jakaś farsa co się tutaj 

dzieje.  

Radny Józef Krzeszowski – wysoka Rado mój przedmówca radny Kowalczyk 

wykorzystał § 51 Regulaminu Rady Gminy aby zablokować pytanie radnego 

Przyjagły, w związku z tym w kwestii formalnej zgłaszam wniosek o odrzucenie 

wniosku radnego Kowalczyka korzystając również z § 51 Regulaminu Rady 

Gminy. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk – Statut Rady Gminy Wierzchlas §15 tego 

Regulaminu mówi, „Sesja odbywa się na jednym posiedzeniu. Na wniosek 

Przewodniczącego obrad bądź  radnych, Rada może postanowić o przerwaniu 

sesji i kontynuowaniu obrad w innym wyznaczonym terminie na kolejnym 

posiedzeniu tej samej sesji”, z tego brzmienia wynika że kontynuowanie tego 

samego przedmiotu może następować tylko na tej samej sesji i  jeżeli zostanie 

podjęta uchwała to Rada  Gminy jest związana ta uchwała, natomiast jeśli nie 

ma takiej uchwały na kolejnej sesji procedowanie zaczyna się od nowa. 

Przedstawiony został projekt budżetu przez Wójta i należy zgłaszać do niego 

uwagi bądź poprawki. 

Radny Józef Krzeszowski z tego wynika że sesja XXI jest nieważną sesją. Na 

tej sesji zgłoszony i przegłosowany większością głosów został wniosek, który 

stał się poprawką, zaznaczam poprawką do projektu budżetu. Teraz ten budżet 

łącznie z wprowadzoną poprawką powinien być procedowany na tej sesji. Z 

kolei na tej sesji radni chcą odrzucić wprowadzona poprawkę i należy 

wykorzystać wszystkie procedury jakie są możliwe do wprowadzenia.  

Sekretarz – nikt nie mówi że sesja jest nieważna ale Rada Gminy swoje  

stanowisko zajmuje w formie uchwały. Jeśli  nie zajmie swojego stanowiska 

w formie uchwały na  kolejnej sesji ma prawo zajmować się tym samym 

tematem tylko procedura zaczyna się od nowa.  

Radny Stanisław Parzyjagła czy to znaczy że formalnie przegłosowany 

wniosek na ostatniej sesji nie ma racji bytu  - jak to należy rozumieć? 

Radny Marcin Kowalczyk – na ostatniej sesji przyjęty został wniosek teraz 

należy przegłosować za odrzuceniem wniosku poprzedniej z sesji i powinno być 

już wszystko jasne.  
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Radny Józef Krzeszowski – zgłaszam wniosek o odrzucenie wniosku radnego 

Kowalczyka. 

Radny Stanisław Parzyjagła – w związku z tym co ma się stać aby wniosek 

został przyjęty a nie odrzucony. Na poprzedniej sesji przegłosowany prawnie 

został wniosek przez Radę i teraz powinien on być procedowany i wprowadzony 

do budżetu. Z kolei jeśli radni nie zgadzają się z wprowadzanymi zmianami to 

wówczas budżet wraz z tym zmianami  można odrzucić. 

Radny Józef Krzeszowski – radny Kowalczyk spóźnił się z wnioskiem 

ponieważ powinien on być złożony na poprzedniej sesji po zgłoszeniu wniosku 

przez radnego Parzyjagły. Obecnie podtrzymuję kontr wniosek do wniosku 

radnego M. Kowalczyka. 

Radna Sylwia Wrzała w tym momencie zastanawiam się gdzie my jesteśmy? 

Na XXI sesji zgłoszony został wniosek w sprawie zmian do budżetu, zgodnie 

z procedurami w ciągu 14 dni przedstawiciele Urzędu Gminy powinni się  

ustosunkować. Nie zostało to wykonane może tak było lepiej. Odbyły się trzy 

Komisje na których Pani Skarbnik ani Wójt się nie ustosunkował. Stwierdzam, 

że radni nie są potrzebni na sesji bowiem co ma być to i tak będzie, a Komisje sa 

tylko farsą. Chciałam przypomnieć że jesteśmy radnymi wybranymi przez 

mieszkańców.  

Radna Agata Stępińska – farsa to była na ostatniej sesji, kiedy radni zabrali 

pieniądze z jednych miejscowości i przeznaczyli na swoje miejscowości. 

Radny Józef Krzeszowski – szkoda przedłużać sesję  bo i tak nie znajdziemy 

konsensusu. Na poprzedniej sesji przegłosowany został większością głosów 

wniosek, który stał się poprawką i dotąd wszystko było legalnie. Teraz 

rozpoczęły się procedury, żeby ten wniosek anulować, ale to jest niezgodne 

z regulaminem Rady Gminy bowiem należało to zrobić na poprzedniej sesji. Na 

tej sesji wniosek ten stanowi już poprawkę do projektu budżetu, rozpoczęta 

został tez procedura radny Kowalczyk zgłosił wniosek o odrzucenie oraz ja 

zgłosiłem kontr wniosek o odrzucenie wniosku radnego Kowalczyka. 

Radny Stanisław Parzyjagła nie może tak być że prawnie zgłoszony wniosek 

przez radnego zostaje nierozpatrywany i jest ignorowany przez Urząd Gminy.  

Proszę przewodniczącego o ogłoszenie przerwy i zmuszenie pracowników 

urzędu do wprowadzenia zgłoszonych na ostatniej sesji poprawek tak jak zostało 

przegłosowane.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zapytuję czy ktoś jeszcze 

chce zabrać głos odnośnie budżetu. 

Radny Marcin Kowalczyk – wycofuje zgłoszony wniosek o odrzucenie 

wniosku Radnego Parzyjagły. 

Radny Józef Krzeszowski – również wycofuje zgłoszony kontr wniosek do 

wniosku radnego Kowalczyka dotyczącego odrzucenia wniosku radnego 

Parzyjagły. 

Radny Marcin Kowalczyk zgłaszam wniosek w sprawie zmian do projektu 

budżetu na 2013r.  i odrzucenie  wniosku zgłoszonego na poprzedniej sesji  

w ten sposób, ze: 

 Dział 750 – Administracja Publiczna proponuje się zmniejszenie 

wydatków do kwoty 2.300.000 zł 

 Dział 852 – Pomoc społeczna  proponuje zmniejszenie sumy z projektu 

budżetu o kwotę 24.918 zł czyli do poziomu z końca 2011r. 

(wynagrodzenia), 

 Dział 758 – Różne rozliczenia proponuje zmniejszyć się o kwotę 

46.000zł  do poziomu z końca 2011 r. 

Łączne oszczędności w powyższych działach to kwota : 

 Dz. 750 – 292.068 zł.    (paragraf 4010 wynagrodzenia) 

 Dz. 852 –   24.918 zł. 

 Dz. 758 –   46.000 zł. 

Łącznie 362.986 zł 

Propozycja wydatkowania zaoszczędzonej kwoty  na inwestycje oraz 

zmiana przeznaczenia wydatkowania środków w Dziale 600 w roku 

budżetowym 2013. 

1. 10.000 zł  -  chodnik Broników, 

2. 20.000 zł  -  chodnik Kraszkowice 

3. 56.000 zł  -  chodnik Wierzchlas (ul. Spokojna) 

4. 100.000 zł-  parking Jajczaki, 

5. 100.000 zł – chodnik Strugi, 

6. 10.000 zł  -  chodnik Przycłapy, 

7. 170.000 zł – dokończenie ul. Sportowej (asfalt) Kraszkowice, 

8. 230.000zł -  dokończenie ul. Łąkowej w Wierzchlesie, 

9.    4.000 zł – wykonanie projektu drogi ul. Poprzeczna Wierzchlas.  
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oraz przyjąć autokorektę Wójta Gminy dostosowująca projekt do brzmienia 

przedłożonego radnym przed dzisiejszą sesją.   

Radny Stanisław Parzyjagła – teraz są dwa wnioski do budżetu jeden została 

zgłoszony na poprzedniej sesji i teraz mamy drugi wniosek zgłoszony przez 

radnego Kowalczyka w związku z tym nie wiem czy Rada Gminy może dziś 

przyjąć budżet i głosować nad nim. 

Radny Józef Krzeszowski – z wniosku złożonego przez Przewodniczącego 

Komisji OZKiS że będziemy  głosować w obecnej chwili za przyjęciem  

budżetu na 2013 r. z poprawką zgłoszoną na poprzedniej sesji tj. XXI. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – ważnym jest wniosek 

zgłoszony na poprzedniej sesji XXI i on powinien być realizowany, a dlaczego 

nie jest realizowany to będę oczekiwał wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy, 

a w tej chwili radny Kowlaczyk składa wniosek w sprawie przyjęcia projektu 

budżetu w pierwotnej wersji zgłoszonej przez Pana Wójta. 

Radny Marek Leszczyk, z zaistniałej sytuacji wynika, że będziemy głosowali 

budżet na 2013 r. nie uwzględniając poprawki zgłoszonej na poprzedniej sesji 

zgłoszonej przez radnego Parzyjagłę. 

Radny Józef Krzeszowski to w związku z tym co z tą poprawką ?  

Radny Tomasz Pietrzak, radny Marcin Kowalczyk zgłosił wniosek do projektu 

budżetu który jest z poprawką zgłoszoną przez Radnego Parzyjagłę. Wniosek 

radnego Kowalczyka zawiera zmiany które przywracają budżet do pierwotnej 

wersji przedstawionej przez Wójta. 

Radny Józef Krzeszowski w tej sytuacji zgłaszam formalnie kontrwniosek  do 

wniosek Radnego Kowalczyka o odrzucenie jego wniosku.  

Radny Stanisław Parzyjagła nie rozumiem tego co się teraz dzieje skoro mój 

wniosek został przegłosowany na poprzedniej sesji i nabrał on mocy prawnej i 

powinien być odrzucony razem z budżetem. Powinny być przygotowane dwa 

projekty budżetu i każdy z nich powinien zostać przegłosowany. Nie rozumiem 

dlaczego radni się tak boją budżetu z poprawkami skoro tak bardzo ufają 

Wójtowi to i tak zaplanowane przez Wójta zadania zostaną zrealizowane 

obowiązują „umowy dżentelmeńskie”. 

Wójt nie życzę sobie aby radny Parzyjagła wypowiadał się w moim imieniu. 

Proszę o odrzucenie tej wypowiedzi to jest niedopuszczalne, aby używane były 

wymyślone słowa i odcinam się całkowicie od Pana stanowiska radnego 

Parzyjagły. 
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Radny Stanisław Parzyjagła doskonale to wiem że Pan Wójt cały czas odcina 

się od mojego stanowiska. Mam jedno pytanie dlaczego w tym budżecie nie 

znalazły się zgłoszone przeze mnie poprawki? 

Radny Tomasz Pietrzak nie można głosować nad dwoma budżetami bowiem 

Rada Gminy może  przyjąć budżet zaproponowany przez Wójta lub go odrzucić.  

Radny Marcin Kowalczyk – zgłoszone zostały dwa wnioski i proszę radnych 

o ich przegłosowanie. 

Radny Józef Krzeszowski  § 55  mówi  Regulaminu Rady Gminy  że 

w pierwszej kolejności powinien być głosowany wniosek o odrzucenie. 

Radny Stanisław Parzyjagła zgodził by się z radnym Kowalczykiem gdyby 

taki wniosek zgłoszony został na poprzedniej sesji czyli XXI i miał on by racje 

bytu jednak na dzień dzisiejszy przyjęte wówczas zmiany powinny być 

uwidocznione i dopiero można głosować.   

Radny Marcin Kowalczyk  zgłoszone wówczas na sesji zmiany nie były 

omawiane na żadnym posiedzeniu Komisji był szybko zgłoszony 

i przegłosowany wniosek.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk prowadzona dyskusja nie 

prowadzi do niczego i należy poddać pod głosowanie zgłoszone wnioski. 

Zgodnie z § 55 Regulaminu Rady Gminy w pierwszej kolejności głosowany jest 

wniosek o odrzucenie wniosku zgłoszonego przez radnego Kowalczyka. 
 

Poddaję pod głosowanie wniosek radnego Krzeszowskiego w sprawie 

odrzucenia wniosku Radnego Kowalczyka  - „za” było 6 radnych,  „przeciw” 

było 7 radnych, „wstrzymało” się 2 radnych. 

Rada Gminy Wierzchlas większością głosów odrzuciła wniosek  radnego 

Krzeszowskiego. 
 

Radna Sylwia Wrzała -  sprawdziły się słowa co ma być to będzie ale gdzie 

jest nasza demokracja? 

Radny Józef Krzeszowski to znaczy, że teraz będziemy głosować wniosek za 

odrzuceniem projektu budżetu gminy z poprawką zgłoszoną na XXI sesji? 

W tym przypadku organ wykonawczy wykazał się daleko idąca niesubordynacją 

wobec organu uchwałodawczego, nie wprowadzając poprawki mając na to 

ponad miesiąc czasu. 

 

Radny Tomasz Pietrzak teraz radni głosować będą poprawkę  do projektu 

budżetu  zgłoszonej na poprzedniej sesji.   
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Radny Marek Leszczyk z dyskusji wynika że teraz radni głosować będą na  

poprawką do projektu budżetu radnego Kowalczyka, która nie uwzględnia 

poprawki radnego Stanisława Parzyjagły.  

Radny Józef Krzeszowski ależ tak nie można bowiem poprawka do projektu 

budżetu na poprzedniej sesji została przyjęta  i uzyskała moc prawną.  

Radny Marcin Kowalczyk zgłosiłem wniosek w sprawie przyjęcia projektu 

budżetu zaproponowanego przez Wójta Gminy, do tego wniosku radny 

Krzeszowski zgłosił kontrwniosek który został przegłosowany. Teraz należy 

przegłosować zgłoszony mój wniosek.  

Radny Stanisław Parzyjagła jaki czas musi upłynąć aby zgłoszony na sesji 

wniosek został realizowany przez Urząd Gminy.  

Wójt moje stanowisko cały czas jest po stronie budżetu i nic się w tej kwestii 

nie zmieniało. Rada Gminy działa w oparciu o uchwały jednak na chwilę obecną 

żadna uchwała nie została podjęta przez Radę Gminy. Jak zostanie podjęta to 

dopiero wówczas będę miał podstawę do działania jeśli uchwała zostanie 

podjęta zgodnie z przepisami  i nie zostanie uchylona przez Regionalna Izbę 

Obrachunkową. Proszę aby Rada uchwaliła dziś budżet, ponieważ potrzebny 

jest on do prawidłowego funkcjonowania Gminy Wierzchlas. Gminy 

Wierzchlas, która jest dobrze gospodarowania i lepiej funkcjonuje od sąsiadów 

jest się z czego cieszyć i proszę nie doprowadzajcie tej gminy do ruiny.   

Radny Stanisław Parzyjagła pytam jeszcze raz  jaki czas musi upłynąć aby 

zgłoszony na sesji wniosek się uprawomocnił.  

Wójt wnioski się nie uprawomocniają uprawomocnia się uchwała podjęta przez 

Radę.  

Radny Marcin Kowalczyk powracając do tematu to był już głosowany 

zgłoszony kontr wniosek radnego Krzeszowskiego, natomiast ja zgłosiłem  

wniosek do projektu budżetu i jeśli ta poprawka zostanie przegłosowana to Rada 

Gminy będzie głosować nad projektem budżetu.  

Radny Józef Krzeszowski – rozdyskutowaliśmy się bardzo, dziś powinna 

zostać rozpoczęta sesja na której przestawiony miał być projekt budżetu wraz z 

poprawkami zgłoszonymi na XXI sesji, wówczas dopiero powinien radny 

Kowalczyk zgłosić wniosek o odrzucenie projektu budżetu z ta poprawką 

i zgłosić swoją poprawkę. Teraz jest tak enigmatycznie ponieważ radny 

Kowalczyk zgłosił ten sam wniosek co radny Parzyjagła na poprzedniej sesji. 

Czas nad procedowaniem budżetu minął 31 grudnia 2012 r. obecnie mamy 

projekt budżetu z poprawką zgłoszoną przez radnego Parzyjagłę i teraz  co 

dalej? 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk będziemy głosowali nad 

projektem budżetu, który przedstawił Wójt na początku zaistniałej dyskusji. 

Każdy z radnych zagłosuje i w ten sposób przedstawi swoje stanowisko. 

Radna Sylwia Wrzała chciałam powiedzieć że Rada Gminy na pewno nie 

działa na szkodę gminy i naszych mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddaję pod głosowanie 

wniosek radnego Kowalczyka  w spawie zgłoszonego wniosku „za” było 8 

radnych, „przeciw” było 2 radnych, „wstrzymało” się od głosowania 5 radnych. 

Rada Gminy przyjęła wniosek radnego Kowalczyka większością głosów.  

Po zakończonej dyskusji  i przegłosowaniu zgłoszonych wniosków 

Przewodniczący Jacek Młynarczyk  poprosił Skarbnika Gminy Teresę Nowak 

o odczytanie projektu uchwały Nr XXII/133/2013 w sprawie uchwalenia 

Budżetu Gminy Wierzchlas na 2013 r.   

Radny Józef Krzeszowski byliśmy wszyscy światkami ja zarżnięto   

demokrację w Gminie Wierzchlas, gdzie organ wykonawczy w ogóle nie 

pochylił się nad przyjętą legalnie poprawką do budżetu  bo  środki 

audiowizualne które nam pokazano nie ujęły zgłoszonej poprawki. Nie mam już 

więcej uwag i nie będę brał udziału w głosowaniu nad budżetem Gminy. 

Radna Sylwia Wrzała w nawiązaniu do swojej poprzedniej wypowiedzi że 

Rada Gminy nie działa na szkodę mieszkańców informuję że również nie będę 

brała udziału w głosowaniu na budżetem, a to dlatego ze projekt budżetu jest 

szkodą dla mieszkańców Wierzchlasu. Wcześniej zgłaszane była wnioski i padły 

deklaracje  jednak nic z tych wniosków nie zostało ujęte wiec jak mogę 

głosować nad budżetem który jest szkoda dla mojej miejscowości. 

Radny Stanisław Parzyjagła  można tylko ubolewać nad demokracją  po 

Wierzchlejsku, ja już przeżyłem drugie takie głosowanie pierwsze miało miejsce 

wówczas gdy na terenie gdzie prowadzę działalność gospodarczą miał zostać 

postawiony maszt telefonii komórkowej i wtedy głosowano na zebraniu 

wiejskim w obecności Pana Wójta  do skutku aż zwolennicy postawienia anteny 

musieli wyjść z zebrania, ponieważ nie byli w stanie wytrzymać presji dziś są 

wśród nas świadkowie tej sytuacji co jest bardzo przykre. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk każdy radny uczestniczący 

w obradach sesji ma obowiązek głosowania.  

Nie było więcej uwag do odczytanego projektu uchwały  w związku z tym 

poddana zastała pod głosownie  i przyjęta większością głosów „za” było 8 

radnych, 2 radnych było „przeciw” i 4 radny„wstrzymał się” od głosu. 1 radny 

nie brał udziału w głosowaniu. 
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W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi kworum i rozstrzyga 

o ważności głosowania. 

Budżet Gminy Wierzchlas na 2013 rok został przyjęty większością głosów. 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady.   

 

c) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo 

omawiany i analizowany była na posiedzeniach Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym ani poprosił Magdalene Tronina o odczytanie projektu uchwały 

Nr XXII/134/2013 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

Sekretarz zaproponował  przesuniecie pomiędzy podpunktem 5 g),  

a podpunktem 5d) 

Rada wyraziła zgodę na dokonanie przesunięć.  
 

d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej 

wielkości, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Proszę Magdalenę Tronina o zabranie głosu w tym temacie. 

Magdalena Tronina na posiedzeniach komisji omawiane były wysokości stawek 

za śmieci i przyjęte zostały opłaty od wielkości gospodarstwa a nie jak 

rozpatrywane na poprzednich komisjach stawki od osoby. Stawki od 

gospodarstwa zróżnicowane zostały według ilości zamieszkujących w nim osób. 

Dwie Komisje zaproponowały stawki w następującej wysokości: 

1. Gospodarstwa od 1- 3 osób – 10 zł za odpady segregowane, 20 zł za odpady 

niesegregowane, 

2. Gospodarstwa od 4- 6 osób – 20 zł za odpady segregowane, 40 zł za odpady 

niesegregowane, 

3. Gospodarstwa powyżej 7  osób – 25 zł za odpady segregowane, 50 zł za 

odpady niesegregowane, 
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zaproponowała następujące stawki: 

1. Gospodarstwo od 1- 3 osób – 11 zł za odpady segregowane, 22 zł za odpady 

niesegregowane, 

2. Gospodarstwo od  4- 6 osób – 16 zł za odpady segregowane, 32 zł za odpady 

niesegregowane, 

3. Gospodarstwo powyżej 7  osób – 23 zł za odpady segregowane, 46 zł za 

odpady niesegregowane, 

Radny Tomasz Pietrzak  - Komisja Oświaty ustalając przedstawione stawki 

kierowała się obecnym kosztem jaki mieszkańcy płacą za  dany pojemnik, 

a z uzyskanych środków zabezpieczyć środki na utrzymania wywozu wielko 

gabarytów oraz tzw. „przoka”. 

Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak podniesienie stawek za śmieci najbardziej 

uderzy w rodziny wielodzietne i biedne. 

Radny Tomasz Pietrzak wysokość opłaty uzależniona jest od wielkości 

pojemnika i od wielkości gospodarstwa domowego, a nie od osoby. 

Zaproponowane kwoty nie sa wygórowane i krzywdzące.  

Radny Marcin Kowalczyk  w porównaniu do gmin ościennych,  jest to jedna 

z bardziej korzystnych ofert dlatego, że stawiki  przyjęte zostały od wielkości 

gospodarstwa np. 8 osobowa rodzina będzie płaciła miesięcznie 23 zł, a np. 

Gmina Wieluń gdzie ustalono stawkę od osoby 8 zł to rodzina tej samej 

wielkości będzie płaciła 64 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk jesteśmy jedyną gmina 

w powiecie która wprowadza stawki od gospodarstwa, a zgodnie z ustawą 

śmieciową Gmina musi  ustalić stawki za wywóz śmieci co wiąże się z tym, że 

najbardziej odczują to mieszkańcy wsi. 

Nie było więcej uwag w tym temacie w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie stawki za śmieci zaproponowane przez Komisję 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  „za’ było 13 radnych, przeciwnych głosów 

nie było, 2 radnych ”wstrzymało” się od głosu.  

Propozycja została przyjęta większością głosów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddał pod 

głosowanie propozycje wysokości stawek za pojemniki również zaproponowane 

przez Komisję Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy. 

1.  pojemność 0,08 m³  

a) za odpady niesegregowane – 22 zł,  b) za odpady segregowane - 11 zł.  

2. pojemność 0,12 m³ -  

a) za odpady niesegregowane – 32zł,   za odpady segregowane - 16 zł.  
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3. pojemność 0,24 m³  

a) za odpady niesegregowane – 46 zł,  b)  za odpady segregowane - 23 zł.  

4. pojemność 1,1 m³  

a) za odpady niesegregowane – 150 zł,  b)  za odpady segregowane - 75 zł.  

5. pojemność 5 m
3
  

a) za odpady niesegregowane –  800 zł,  b)  za odpady segregowane – 400 zł.  

6. pojemność 7 m
3 
 

a) za odpady niesegregowane – 900  zł,  b)  za odpady segregowane - 450 zł.  

7. pojemność 10 m
3
  

a) za odpady niesegregowane – 1500 zł,  b)  za odpady segregowane - 750 zł.  
 

Nie było uwag do przedstawionych propozycji Komisji Oświaty w związku 

z tym Przewodniczący Rady Gminy poddał stawki  pod głosowanie;  „za” było 

15 radnych. W Głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

Propozycja przyjęta została jednomyślnie.  
 

Następnie Magdalena Tronina odczytała projektu uchwały Nr XXII/135/2013 

w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

e) uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi położonymi na obszarze Gminy Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się ze wzorem deklaracji i jeśli sa uwagi bądź pytania to proszę o ich 

przedstawianie.  

Magdalenę Tronina chciałam poinformować że w deklaracji zaznaczone zostało, 

iż deklaracje składać można w Urzędzie Gminy oraz u sołtysów.  

Nie było więcej pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił Magdalenę Tronina o odczytanie projektu uchwały Nr XXII/136/2013 

w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

f) określenia terminu, częstotliwości trybu uiszczania opłaty za  

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się ze wzorem deklaracji i jeśli są uwagi bądź pytania to proszę o ich 

przedstawianie.  
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Magdalena Tronina opłaty za wywóz pojemników dokonać należy do 15 dnia 

każdego miesiąca  pierwszy termin będzie do dnia 15 sierpnia br. za miesiąc 

lipiec. 

Nie było więcej pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił Magdalenę Tronina o odczytanie projektu uchwały Nr XXII/137/2013 

w/w sprawie. 

Radny Józef Krzeszowski –mamy pytanie techniczne dotyczące uiszczania 

opłat za śmieci. W regulaminie o utrzymaniu czystości i porządku w gminie 

zawarta jest wyczerpującą informacja dla młodego pokolenia, ale w jaki sposób 

dokonać zapłaty będą mogły osoby starsze. Czy istniała by możliwość 

zapłacenia za cały kwartał z góry. 

Radna Barbara Puczkowska – pracuję w Ośrodku Zdrowia i przychodzą 

osoby starsze  i emeryci po recepty, a jeśli proponuje leki na dwa miesiące  to 

nie chcą zrobić zakupów na dwa miesiące i chodzą do apteki dwa razy 

w miesiącu. Myślę, że nie będzie problemu i każdy mieszkaniec  raz w miesiącu 

przyjdzie do urzędu i zapłacą za śmieci. 

Sekretarz nie ma żadnych przeciwwskazań aby mieszkańcy mogli zapłacić 

z góry za kwartał lub rok. 

Przewodniczący Rady Gminy ponieważ nie ma więcej pytań poddał uchwałę 

pod głosowanie i  została przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych. 

 

g) sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od  właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się ze wzorem deklaracji i jeśli są uwagi bądź pytania to proszę o ich 

przedstawianie.  

Magdalenę Tronina uchwała ta mówi nam o pojemnikach, ich pojemności 

w poszczególnych gospodarstwach oraz ile razy w miesiącu pojemniki będą 

odbierane od mieszkańców odpady. 

Radny Marcin Kowalczyk jak wygląda sprawa w przypadku organizowania 

imprez masowych (sportowych, festynów)  np. przez kluby piłkarskie lub  

stowarzyszenia,  w czy i w jaki sposób będą naliczane odpłaty. 
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Przewodniczący Rady Gminy  to Stowarzyszenia i kluby piłkarskie same będą 

musiały wygospodarować środki na opłaty za wywóz śmieci pozostawionych za 

kibiców sportowych czy uczestników festynu.  

Nie było więcej pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił Magdalenę Tronina o odczytanie projektu uchwały Nr XXII/138/2013 

w/w sprawie, następnie uchwała poddana została  pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

h) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się ze wzorem deklaracji i jeśli są uwagi bądź pytania to proszę o ich 

przedstawianie.  

Nie było pytań ani uwag do tematu w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Magdalenę Tronina o odczytanie projektu uchwały 

Nr XXII/139/2013 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została  pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 
 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

i) zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej sołectwa Kamion. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk podziękował sołtysowi 

Henrykowi  Łuczakowi za  wieloletnie reprezentowanie i dbanie o interesy 

swojej miejscowości i jej mieszkańców. Dziękuję za troskę jaką wkładał Pan 

przez te wszystkie lata, za prace,  serce i poświęcenie dla mieszkańców wsi 

Kamion. W dowód podziękowania  wręczone zostały Panu Łuczakowi kwiaty 

przez Panią Wiceprzewodnicząca Rady Gminy i Przewodniczącego Rady 

Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk W związku ze złożoną w dniu 

23 stycznia 2013 roku rezygnacją z pełnienia funkcji sołtysa wsi Kamion należy 

zarządzić przeprowadzenie w tym sołectwie ponownych wyborów. 
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Radni zapoznali się z tematem na posiedzeniach Komisji nie było pytań ani 

uwag w związku  

z tym poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały 

Nr XXII/140/2013 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej 

sołectwa Kamion, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

1) Sołtys wsi Wierzchlas Leon Makielak przed chwilą słyszeliśmy, że został  

uchwalony budżet Gminy Wierzchlas na 2013 r. ale z przykrością muszę 

stwierdzić, że sołectwo Wierzchlas A zostało potraktowane po macoszemu, cały 

czas jest tak samo. W grudniu ubiegłego roku złożyłem interpelację  dotycząca 

ul, Południowej w Wierzchlesie  i otrzymałem odpowiedź od  Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu, że aby cos zrobić na tej ulicy to 

wcześniej musi być opracowany projekt oraz, ze jezdnia  będzie frezowana 

i nalewana.  Dużo wcześniej wykonany był projekt na ul. Południową 

i zaprojektowane wówczas był 4  studzienki  kanalizacyjne, które nie zostały 

wykonane. 
 

2) Radny Marek Leszczyk – w imieniu sołtysów chciałbym podziękować  

sołtysowi z Kamionu i chciałbym zwrócić uwagę na sytuację i role  sołtysów 

Dziś zapadała decyzja, ze deklaracje na odpady komunalne będą przyjmowane 

przez sołtysów w związku z tym mamy prośbę aby sołtysów bardziej docenić, 

a pieniądze jakie otrzymują wystarczają tylko na paliwo. 
 

 

3) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyka na dzisiejszej sesji 

uchwalony został budżet gminy jednak kwestią otwartą pozostaje w jakiej  

formie będzie funkcjonował przez pozostałą cześć roku, w związku z tym  

pragnę poddać pod obrady Komisji na miesiąc luty wniosek w sprawie  zmian 

w budżecie i nie tworzenia nowego etatu w Urzędzie Gminy w księgowości. 

Zabezpieczone na ten cel środki w budżecie przeznaczyć w część na przykład na 

zwiększenie diet dla sołtysów.  
 

4) Radny Tomasz Pietrzak zgłaszam wniosek z prośba o rozpatrzenie przez  

Komisje Rady Gminy w sprawie zamrożenia podwyżek płac w administracji 

samorządowej ponieważ zgodnie z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy 
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Wierzchlas na lata 2013 – 2021 w tym roku nie ma podwyżek ale w roku 2014 

zaplanowana jest podwyżka o 3% wynagrodzeń pracowników administracji. 

 

5) Sołtys wsi Krzeczów Jarosław Jędrysiak – popieram stanowisko radnego  

Marka Leszczyka bowiem sołtysom obowiązków przybywa teraz okazuje się że 

mamy jeszcze roznosić deklaracje  i pomagać w wypełnianiu. Zajmuje to nasz 

czas,  pracujemy w terenie od czasu do czasu jesteśmy w gminie. Poniesienie 

diet byłoby dla nas sołtysów większa motywacją do pracy. Jesteśmy 

w większości sołtysami z powołania, i chcemy działać dla dobra naszych 

miejscowości, jednak z pełnienia tej funkcji mamy więcej przykrości niż 

przyjemności. 

Kolejną sprawą  jest potrącanie diet sołtysom za nieobecność na sesji, a według 

uzyskanych przez sołtysów informacji wynika że dieta przysługuje sołtysom za 

pracę w terenie a nie za obecność na sesji. Jeśli w tej kwestii jest jakaś 

nieścisłość i proszę o jej wyprostowanie.  Bardzo proszę o pozytywne 

rozpatrzenie naszej prośby i skromne dowartościowanie  sołtysów.  
 

6) Wójt – zależy nam aby sołtysi uczestniczyli w sesji, bo dzięki temu mogą  

uzyskać rzetelne informacje, które następnie przekazywane są mieszkańcom. 

Obecne przepisy do tego dyscyplinują sołtysów aby uczestniczyli w obradach 

i mam prośbę aby nie zmieniać tych przepisów.  

Kolejna prośba dotyczy tego aby radni zaangażowali się w sprawę witaczy. Na 

terenie Gminy potrzebnych było ok. 10 sztuk  witaczy sa to drogi wojewódzkie 

powiatowe i gminne. Radnych prosił bym aby na Komisjach ustaliły szatę 

graficzną tych witaczy. 

Przygotowany został wstępny projekt kanalizacji Kraszkowice jest to projekt 

monstrualny, samej sieci jest ok. 23 km. Zwracam się z prośbą aby radni 

pochylili się nad tym tematem i zaproponowali jaki zakres będzie wykonywany 

w najbliższym czasie.  

Na koniec serdecznie zapraszam sołtysów na dwudniowe szkolenie 

zorganizowane przez Wojewódzki Ośrodek Doradztwa Rolniczego na temat 

dobrostanu zwierząt. Bardzo proszę o obowiązkowe przybycie.  

 

7) Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak – chciałem zapytać czy do obowiązków  

sołtysa należy dostarczanie rolnikom decyzji o chorobach aujeszkyego od 

Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk jeśli chodzi o decyzje 

dotyczące choroby aujeszkyego to odpowiedzialny za to jest Powiatowy 

https://www.google.pl/search?hl=en&safe=off&client=firefox-a&hs=GJ2&rls=org.mozilla:pl:official&q=choroba+aujeszkyego&spell=1&sa=X&ei=6f0tUey4G4PjswbXkoHgCw&ved=0CCwQvwUoAA
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Inspektorat Weterynarii oraz Starostwo Powiatowe w Wieluniu, którym zależy 

na tym aby uzyskać status Powiatu wolnego od tej choroby i możliwości 

swobodnego handlu na terenie kraju jak i Unii Europejskiej  

Wyjaśnień udzieliła Pani Sabina Dura Inspektor UG – Powiatowy Inspektorat 

Weterynarii w Wieluniu zwrócił się pismem do Urzędu Gminy o pomoc 

w przekazaniu w decyzji w sprawie choroby aujeszkyego osobom posiadającym 

trzodę chlewna za pośrednictwem sołtysów, a następnie zorganizował  w tej 

sprawie naradę w Starostwie Powiatowym w Wieluniu. Temat dotyczy uznania 

Powiatu Wieluńskiego  wolnego od w/w choroby. Na spotkaniu wszystkie 

Gminy wyraziły zgodę na  pomocy Powiatowemu Inspektoratowi 

w dostarczeniu decyzji i ja również zgłosiła i potwierdziłam pomoc 

w dostarczeniu powyższych decyzji.     

Skoro jest to dużym problemem dla sołtysów aby dostarczyli takie decyzje to na 

przyszłość nie będę prosiła sołtysów o pomoc 
 

8) Radny Stanisław Parzyjagła spotkał mnie osobiście bardzo niemiły  

incydent bowiem pracownicy Urzędu Gminy napuszczają swoich pracowników 

na moja osobę. Nachodzony jestem  w pracy i jest to bardzo nie poważne. 

Sprawa dotyczy sytuacji jak wykonywany był chodnik w Łaszewie i wówczas 

pracownicy spali w lesie w godzinach pracy i to powiedziałem na posiedzeniu 

Komisji grudniowej jednak nie wymieniłem nikogo z imienia i nazwiska. Na 

drugi dzień  przyszedł pracownik do mojego zakładu pracy upominać się że 

chcę pozbawić go miejsca pracy. Światkiem rozmowy był interesant, który 

poświadczy w każdej chwili zaistniałą sytuację. Mam prośbę do Pana Wójta, 

aby zwrócił uwagę swoim pracownikom żeby takie sytuacje nie miały już 

więcej miejsca. Sprawę pozostawia za zakończona i nie będę tego rozgłaszał i 

na tym poprzestanę.  

Wójt – skoro stawiane są zarzuty pracownikom to powinni mieć możliwość 

wyjaśnienia zaistniałej sytuacji. Ponadto takie sprawy powinny być 

rozpatrywane od razu po zaistniałej sytuacji wówczas można postawić zarzuty i    

wyciągnąć konsekwencje wobec pracownika. Należy reagować od razu. 

Radny Stanisław Parzyjagła  sytuacja ta zaistniała na grudniowym 

posiedzeniu komisji Rolnictwa, na który zwróciłem się do pani Skarbnik przy 

omawianiu projektu budżetu na 2013r.  i chciałem się dowiedzieć ile kosztuje 

nas (urząd gminy) jeden pracownik robót publicznych i wówczas powiedziałem 

o tej sytuacji, że widziałem pracownika robót publicznych śpiącego w ciągniku. 

Od ponad dwóch lat nie możemy doprosić się ile kosztuje nas utrzymanie 

jednego pracownika robót publicznych. Po posiedzeniu Komisji informacja 

https://www.google.pl/search?hl=en&safe=off&client=firefox-a&hs=GJ2&rls=org.mozilla:pl:official&q=choroba+aujeszkyego&spell=1&sa=X&ei=6f0tUey4G4PjswbXkoHgCw&ved=0CCwQvwUoAA
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została przekazana dalej i napuszczani są na moja osobę pracownicy robót 

publicznych.  

Wójt przygotowana  jest obecnie kalkulacja kosztów wykonania trzech 

odcinków chodnika na terenie Gminy. Przygotowana została dokumentacja wiec 

proszę radnego Parzyjagłe aby udał się do Skarbnika Gminy i wówczas 

przekazane zostaną mu dokumenty. W przypadku gdyby radny chciał otrzymać 

dodatkowe informacje to na pewno zostaną przygotowane takie dokumenty.  

Ponadto  pracownik który podejrzany jest, że spał w godzinach pracy miał 

zwróconą uwagę i było to długo po czasie żeby więcej nie dopuścił się takiej 

sytuacji. W przeciwnej sytuacji gdyby sprawa została utajona to nie miało by 

sensu. 

Radna Sylwia Wrzała jeżeli radny, który zgłasza jakiekolwiek wnioski lub 

skargi to należy pamiętać że nie robi tego w prywatnym interesie tylko jest 

głosem mieszkańców. Informacje, które usłyszy od mieszkańców przekazuje  

się na sesji lub Komisjach  Wójtowi, a Wójt powinien reagować  na te skargi, 

a nie powinno być tak żeby radni tłumaczyli się ze wszystkich tych skarg. Skoro 

Wójt jest kierownikiem jednostki to znaczy, że odpowiada że wszystkich 

pracowników i powinien z tego tytułu wyciągnąć wnioski. Zwracam się z prośbą  

że jeśli pojawią się jakiekolwiek skargi ze strony radnego to nie oznacza to 

napuszczanie pracowników przeciwko radnym bo to nie jest nasz prywatny 

interes. Radny jest głosem ludzi, głosem mieszkańców i chce aby było 

proceduralnie wszystko załatwiane.  

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XXII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„XXII sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

Obrady zakończono o godzinie 12
30

. 

 


